
Komisja Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska  

Rady Powiatu Zgierskiego 

w kadencji 2010 - 2014 

 

 

PROTOKÓŁ NR 14/12 

z posiedzenia Komisji odbytego w dniu 23 maja 2012 r. 

w Starostwie Powiatowym w Zgierzu 

 

 

W posiedzeniu udział wzięło 6 członków Komisji. 

Lista obecności członków Komisji stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

 

Proponowany porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia i zatwierdzenie porządku posiedzenia. 

2. Zaopiniowanie materiałów zgłoszonych na XXIV sesję Rady Powiatu Zgierskiego. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

4. Sprawy różne. 

5. Ocena stanu rekultywacji zamkniętych wysypisk śmieci na terenie Powiatu Zgierskiego – 

posiedzenie wyjazdowe. 

6. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Ad. 1 

Przewodniczący Komisji Bogdan Jarota otworzył 14 posiedzenie Komisji.  
 

Komisja jednogłośnie przyjęła zaproponowany porządek posiedzenia. 
 

Ad. 2 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXIV/184/2000 w sprawie wyrażenia 

zgody na utworzenie Społecznej Straży Rybackiej Powiatu Zgierskiego przez Okręg 

Polskiego Związku Wędkarskiego w Łodzi oraz uchwalenia regulaminu działania tej 

Straży. 

 

Członek Zarządu Wojciech Budziarski przedstawił projekt uchwały. 

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XIX/176/11 Rady Powiatu Zgierskiego  

z dnia 28 grudnia 2011 r. w sprawie przekazania Gminie Stryków prowadzenia szkół 

ponadgimnazjalnych i placówki oświatowej w Bratoszewicach. 

 

Wicestarosta Marcin Karpiński przedstawił projekt uchwały. 

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

 

 

 

 

 

 



Ad. 3 

Komisja jednogłośnie przyjęła protokół z poprzedniego posiedzenia. 

 

Ad.4 

Spraw różnych nie podnoszono. 

 

Ad.5 

Ocena stanu rekultywacji zamkniętych wysypisk odpadów komunalnych zlokalizowanych na 

terenie Powiatu Zgierskiego stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

 

Członek Zarządu przedstawił informację. 

 

Radni udali się do Smolic i Ziewanic na wysypiska odpadów komunalnych. Komisja 

zapoznała się ze stanem tych wysypisk. 

 

 

Ad. 6 

Przewodniczący Komisji dokonał zamknięcia 14 posiedzenia Komisji. 

 

Na tym protokół zakończono.  

  

Protokołowała  

Małgorzata Wieczorek 


